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О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  -  П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия “Култура” 

 

 

П Р О Т О К О Л  № 3 

от заседание на ПК „Култура”, проведено на 22.02.2024 г. от 15:30 часа в 1302 

зала, в сградата на община Пазарджик 

 

 На заседанието присъстваха: Хари Харалампиев, Атанас Качаков, 

Росица Стайкова, Трендафил Величков и Нона Загорска. 

Докладчици по материалите бяха: г-жа Мария Йорданова – 

управител на БМ СПЖФНСИ, г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция 

БОС, д-р Весела Тодорова – директор на дирекция „Образование и култура”, 

г-жа Анна Николова – старши юрисконсулт в отдел ПО и г-жа Богалина 

Караджова – старши специалист. 

Заседанието протече при следния дневен ред: 

1. Вх.№183/20.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение 

и допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на жилищни 

нужди и за настаняване под наем в жилища, собственост на Община 

Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

 

2. Вх.№136/08.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение 

и допълнение на Наредбата за условията, реда и критериите за финансово 

подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

Докладва д-р Весела Тодорова – директор на дирекция „Образование и 

култура” 

 

3. Вх.№184/20.02.2024 г. Отчет за работата на Общински съвет – 

Пазарджик за периода юли-декември 2023 година. 

 

4. Вх.№158/16.02.2024 г. Отчет за изпълнение на решенията на 

Общински съвет – Пазарджик за периода юли – декември 2023 г. 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на 

жилищни нужди и за настаняване под наем в жилища, собственост на 

Община Пазарджик. 

Г-н Гайдаров изброи причините, налагащи приемането на измененията 

и допълненията на Наредбата: по-ефективен контрол върху наемателите на 

общински жилища; редактиране на два отменени текста с решения на 

Административен съд – Пазарджик, необходими за правилното 



 2 

функциониране на процедурите по Наредбата и изменение на базов 

показател: продажната цена на общинско жилище. 

Г-н Гайдаров отговори на г-н Хари Харалампие, че лицензрана фирма 

определя новите продажни цени. 

Г-жа Анна Николова поясни, че към момента цените се формират от 

данъчната оценка на имота, увеличена с коефициент 1,2 за града и 2 за с. 

Главиница. Сега наемателите имат право да закупят по пазарни цени, 

определени от правоспособен оценител на имоти. Механизъм в новата 

Наредба ще позволява на наематели да ползват отстъпка, според периода, в 

който са ползвали жилището. 

Г-н Гайдаров отговори на въпроси, поставени от г-жа Нона Загорска, 

относно изчерпването на жилищата и постъпили молби за закупуване до 

момента.   

На въпроса дали ще се вдигне наемът, г-н Гайдаров отговори, че това е 

предмет на решението за единичните цени. 

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

 По втора точка от дневния ред: д-р Весела Тодорова докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за условията, реда и критериите за 

финансово подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

 Д-р Весела Тодорова запозна подробно присъстващите с причините, 

налагащи приемането на Наредбата за условията, реда и критериите за 

финансово подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

 Г-жа Нона Загорска и Г-н Трендафил Величков поставиха въпроси, 

относно размерът на субсидията за едно състезание и целевата субсидия има 

ли праг колко да е заложено.  

 Д-р Весела Тодорова отговори на въпросите. 

 Д-р Весела Тодорова отбеляза, че при нужда спортните клубове с 

повече от 100 картотекирани състезатели, могат да получават допълнително 

целево финансиране по предложение на кмета на Община Пазарджик и след 

изрично решение на Общинския съвет (чл.7б,ал.1) и това не изключва 

субсдията. 

 Г-н Трендафил Величков счита за необходимо да се постави праг до 

50 000 лв. на допълнителното финансиране и направи предложение: 

допълнителното целево финансиране да има праг до 50 000 лв. 

 Предложението беше прието. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 
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предложение и проект за решение и предлага: в чл.7б, ал1 допълнителното 

целево финансиране да бъде до 50 000 лв. 

По трета точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за работата на Общински съвет – Пазарджик за периода 

юли-декември 2023 година., за сведение. 

По четвърта точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за изпълнение на решенията на Общински съвет – 

Пазарджик за периода юли – декември 2023 г., за сведение. 

 

 

 

 

 

 

ХАРИ ХАРАЛАМПИЕВ:  
Председател на ПК  

 

Съставил протокола:  

И. Гайдева 


